
Besvarelse af alm. del - spørgsmål nr. 87, som Folke-
tingets Sundhedsudvalg har stillet til indenrigs- og 
sundhedsministeren den 6. maj 2005

Spørgsmål 87:
"Ministeren bedes kommentere henvendelsen af 28. april 2005 fra Steen 
Jarbøel, København vedrørende forbruget af nerve- og sovemedicin, jf. 
alm. del - bilag 101 samt oplyse, om ministeren vil tage initiativ til en ud-
dannelse af støttepersoner, som kan afhjælpe ophør med langvarigt mis-
brug". 
 
Svar:
Jeg kan oplyse, jf. også mit svar på spørgsmål nr. S 1174, at der på det 
næste møde i Forum for Vurdering af Lægemiddelforbrug, som afholdes i 
Lægemiddelstyrelsen den 2. juni 2005, vil blive gjort status for forbruget af 
benzodiazepiner samt for igangsatte initiativer på området.

Henvendelsen fra Steen Jarbøel, jf. bilag 101,  vil indgå i forummets drøftel-
ser. 

Jeg vender tilbage til Folketingets Sundhedsudvalg med de overvejelser, 
som drøftelserne i forummet giver mig anledning til.  
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